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Svar på interpellation  

Sammanfattning 
I en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ronny Löfquist (S) ställer Malin Svan 
(C) två frågor rörande brev och skrivelser ställda till politiker. 

 

Svar 
Kommunen får dagligen många skrivelser och brev. Vid vissa fall är det skrivelser som rör 
områden som kommunen inte kan råda över. I vissa fall är det skrivelser som är ställda till en 
nämnd eller styrelse men som handlar om verksamhetsfrågor. 

 

När det råder osäkerhet om vem som är mottagaren är eller om en skrivelse verkar handla om 
verksamhetsfrågor trots att den är ställd till nämnden stämmer nämndsekreteraren eller 
kontoret av med ordförande om skrivelsen ska skickas ut direkt till nämnden, gå som 
meddelande eller om det bara är kontoret ska hantera brevet. Även andra halländska 
kommuner har likande arbetssätt.   

 

Informations- och kanslienheten arbetar just nu med att ta fram en kommunövergripande rutin 
för att tydliggöra hur en handling som är ställd till en nämnd/styrelse ska hanteras.  

 

 

Ronny Löfquist (S) 
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